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Dagsorden Referat 

1)Valg af dirigent Bestyrelsen foreslår Kent Kirkegaard Jensen til valg af dirigent. 
Kent Kirkegaard Jensen blev valgt til dirigent. 

Dirigenten konstaterer, at den ekstraordinære generalforsamling er indkaldt 
rettidigt, samt at generalforsamlingen er beslutningsdygtig, idet flere end 25 
medlemmer deltager (32 deltagere, heraf 6 fra bestyrelsen samt 1 dirigent) 

2) Information omkring projektet med 
hævning af bane 1 

Bestyrelsesformanden gennemgik projektets udvikling samt forløb, herunder: 
• Ved projektets opstart blev der indhentet tilbud fra Esbjerg Kommune 

på kr. 2.600.000 
• Ved den ordinære generalforsamling i 2020 fik bestyrelsen 

bemyndigelse til at anvende kr. 500.000 af RBK's midler til projektet, 
dog begrænset til max 20% af den samlede anlægsudgift. 

• I både 2020 og 2021 ansøgte RBK's bestyrelse om tilskud fra Esbjerg 
Kommune i forbindelse med de årlige budgetforhandlinger. Begge 
ansøgninger blev afvist. 

• Med baggrund i velvilje fra Michael Nørgaard, Nørgaard Anlæg, fik vi i 
foråret 2022 et alternativt tilbud på banehævning på kr. 1.700.000, 
betinget af, at overskudsjord ift. nyudstykning på Klostermarken 
kunne anvendes. 

• RBK's bestyrelse ledt an af Simon Hansen har dog fortsat processen 
med Esbjerg Kommunes anlægsafdeling og ansøgte i 2022 på ny, 
dog denne gang med fokus på tilbuddet fra Nørgaard Anlæg. 
I denne forbindelse fastholdt vi tilbuddet om bidrag fra RBK på 
500.000 
I oktober 2022 blev budgetforliget 2023 for Esbjerg Kommune 
vedtaget og kr. 1.200.000 blev bevilget til RBK's projekt omkring 
banehævningen af bane 1. 

• Siden vedtagelsen af budgetforliget, har Nørgaard Anlæg, RBK og 
Esbjerg Kommune arbejdet på det praktiske angående 
anlægsarbejdet 

• Tidshorisonten for arbejdet forventes at være 31.10.22 - foråret 2023, 
hvor der forventes såning af græs. 
Banen forventes at kunne tages i brug igen efter sommerferien 2023. 

• Udover de 500.000 i økonomisk bidrag til selve anlægsarbejdet, må 
der forventes omkostninger udover til hhv. reetablering af hegn og 
bander, fast bund under spillerbokse samt muligt vandingsanlæg. 

3) Afstemning om RBK's økonomiske bidrag 
til hævning af bane 1 

Bestyrelsen foreslår, at RBK fastholder egenbetaling på kr. 500.000 og 
accepterer en højere procentvis egenbetaling. 

Forslaget ved vedtaget. 

4) Eventuelt Der skal fra RBK's side lyde en STOR TAK til Michael Nørgaard og Nørgaard 
Anlæg for samarbejdet indtil videre i processen. 
Vi er overbeviste om, at hans tilbud har haft afgørende betydning for Esbjerg 
Kommunes bevilling i budgetforliget. 



FERENT: 
,Peter Skov 

DIRIGEN 
Kent Kirkega d Jensen 

Der blev spurgt til tankerne om anlægning af tribune fra klubhuset til bane 1 
efter banehævning. 
Bestyrelsen anerkender, at det er et stort fremtidigt ønske, men ikke noget, vi 
har planlagt direkte i forlængelse af banehævningen. 
De 2 projekter skal afskilles, men bestyrelsen vil meget gerne arbejde aktivt 
videre med mulighederne efter banehævningens gennemførelse. 

Der blev spurgt til tankerne om trækning af elkabler til forberedelse af 
projektører på bane 1. Dette er ikke en del af projektet og bestyrelsen har 
ingen forventninger til, at projektører vil blive rejst omkring bane 1. 

Bestyrelsesformanden orienterede kort omkring den aktuelle mediesag, hvor 
RBK er en part; RBK's krav om manglende solidaritetspenge for Anders Dreyer 
fra henholdsvis Rubin Kazan og FC Midtjylland. 
Rubin Kazan har afvist kravet, hvorfor RBK nu indsender formel anmodning til 
FIFA herom via advokat. Desuden er der stadig dialog med FCM via advokat. 
Sagen køres via Tommy Olesen, HaugaardlBraad Advokatfirma med speciale i 
blandt andet sportsret. Sagen føres sammen med EfB og Bramming Boldklub. 
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